



سوق العراق للأوراق المالية

IRAQ STOCK EXCHANGE

سوق العراق للأوراق المالية

العدد : ١٧٧٥
التاريخ : ٢٠١٩/١٠/٨

شركات الأنظمة الفنية وتقنية المعلومات م/ تقديم عروض مشروع نظام التداول عبر الانترنت للمستثمرين

نهديكم اطيب تحياتنا...

استنادا الى قرار مجلس المحافظين المرقم م/151 في 2019/9/22 . ندعوكم لتقديم العرض الفني والتجاري لمشروع نظام التداول عبر الانترنت للمستثمرين في موعد أقصاه نهاية الدوام الرسمي ليوم الاثنين الموافق 2019/11/25 ضمن المواصفات الفنية والاجرائية المرفقة التي تحمل نفس رقم وتاريخ كتابنا هذا . على ان يلبي مشروع النظام ما يأتي :

- 1- تعليمات وقواعد تداول الأوراق المالية في سوق العراق للأوراق المالية .
- 2- تعليمات التداول عبر الانترنت للمستثمرين التي اقرتها هيئة الأوراق المالية .

ملاحظات :

- 1- بالإمكان ارسال العروض عبر البريد الالكتروني info-isx@isx-iq.net
- 2- يتطلب عند اختيار الجهة المنفذة من قبل مجلس المحافظين وفق الإجراءات الفنية حضور مبرمجي الشركة لمناقشة العرض والاجابة على استفسارات المجلس وقسم الأنظمة الالكترونية دون ان يتحمل السوق اية تكاليف .
للتفضل بالاطلاع واعلامنا ... مع التقدير

المرفقات : RFP

طه احمد عبد السلام
المدير التنفيذي

٢٠١٩/١٠/٨



نسخة منه :

- هيئة الأوراق المالية للعلم ... مع التقدير
- مجلس المحافظين استنادا لقراركم أعلاه ... مع التقدير
- الأنظمة الالكترونية / الرقابة والتفتيش / مركز الإيداع / الحسابات ... مع التقدير

ISX website -

IDC website -



سوق العراق للأوراق المالية

IRAQ STOCK EXCHANGE

IRAQ STOCK EXCHANGE

Ref No . 1775
Date : 8/10/2019

RFP :On-Line Trading System 2019

We are inviting you to propose an RFP "On-Line Trading System" to perform the following functions:

- 1- The System Hosting in Iraq Stock Exchange, and All the Equipment and Applications of this Project will be inside the Iraq Stock Exchange.
- 2- The system must be compatible with the ISX X-Stream and Equator Systems
- 3- System consists of three Modules, the First Module is OMS ,the Second Module is for Investor Services, and the Third Module is for Brokers Services.and the these Modules should be Desktop Application.
- 4- The Investors Services include :
 - Trading Platform (Order Management-24/7)
 - View market Data feed in Real time.
 - View their portfolios in the market, and their shares in the CSD.
 - Get all specific data, studies and news that are generated by ISX
- 5- The Brokers Services include(24/7):
 - Ensure feeding market data to clients and investors
 - Trading service via the Internet in real time to its investors
 - Ensure open a trading account in the CSD and in the Broker.
 - Granting the ability to investors to view their portfolios and data
 - Financial transfers between banks and the clearing bank and brokers
 - Technical Analysis of the problems
- 6- The OMS (24/7) should be in the Core System
- 7- The Database of OMS is Oracle or Informix.
- 8- The OS of Core System is RedHat 8
- 9- The System Providing the Services vi Internet , Mobil App , SMS , Email.

Bid Conditions:

- 1- Offer (commercial and technical) should be delivered on Monday 25 Nov. 2019.
- 2- The project is implemented through investment according to 3 year contract.
- 3- The responsibility for paying fee of the system, equipment, and all licenses required for the system to work.
- 4- The responsibility for providing technical support and training to the ISX staff during the contract period.

Automated Systems Department